

網路問卷填答說明

為讓您方便填答，提供兩種方式如下：

方式一：請以手機（平板）掃描以下 QR code，直接進入問卷填答。



方式二：請進入國立政治大學公共行政學系網站（<https://pa.nccu.edu.tw>），首頁「最新消息」項下，點選「【委託研究】公立學校教職員退休制度意見調查問卷」填答

A screenshot of the website for the Department of Public Administration at National Chengchi University. The page has a header with the department's name in Chinese and English. A left sidebar contains a menu with items like '最新消息' (Latest News), '系所簡介' (Department Introduction), and '招生資訊' (Admission Information). The main content area features a banner image of a building with a yellow arrow pointing to the '最新消息' (Latest News) section. Below the banner, a red-bordered box highlights the '最新消息' section, which lists three items: a survey announcement dated 2019-06-11, a lecture dated 2019-06-05, and another lecture dated 2019-05-28.

國立政治大學公共行政學系
Department of Public Administration, National Chengchi University

最新消息 ▢
系所簡介 ▢
系所成員 ▢
學術成果 ▢
特色研究團隊 ▢
招生資訊 ▢
課程資訊 ▢
規章辦法 ▢
表單下載 ▢
公共行政學報 ▢
系慶專區 ▢

11F 公共行政學系
Dept. of Public Administration

● 最新消息

- 2019-06-11 【委託研究】公立學校教職員退休制度意見調查問卷填答
- 2019-06-05 【學術】公行系「午餐演講」-主講人：張亞紅副教授
- 2019-05-28 【學術】「行政與政策論壇」系列演講(十) 主講人：陳聿哲教授

感謝您撥冗協助填答，您的寶貴建議對我國公立學校教職員退休制度有很大的幫助！